
 
 
Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag d. 6. juni 2016 
 
Deltagere:       Anders, Birthe, Britta, Erik, Inger, Jakob, Jens Aage, Kirsten, Peder, Else 

(aktivitetskonsulent), Lars (Kolding Kommune), + 1 mere (Kolding Kommune) 
 
Fraværende: Bodil, Gertrud 
 
Referent: Anders 
 

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra mødet d. 12. april 2016 
Referatet blev godkendt.  
 

3. Repræsentanter fra kommunen deltager fra mødets start til en drøftelse 
Om de brugerstyrede huse. 
Kommunen kom med, om det var en ide med at holde et fælles møde med 3 andre brugerstyrede 
huse, vi kunne holde møde med Olivenhaven og Lunderskov og hos os, vi skal finde nogle 
personer der kunne tænke sig at komme med, det måtte gerne være med en ude fra som ikke 
kendte til Toften, der ville være en design sekretær med fra kommunen til mødet. Det er for at 
snakke om hvad man kan gøre, for at få flere til at kommer, eller hvis folk havde forkert indtryk 
af hvad Toften var. 
Aktivitetskonsulenten kom også med om vi var interesseret i at lave en revy sammen med de 
andre huse, vi skulle finde 2 personer der ville med til møde om dette.   
Vi klagede også over Senior træf i Vamdrup, folk blev kørt ud til busserne inden 
underholdningen var færdig, de havde fået flere klager og ville se på det til næste år.  

  
4. Meddelelser 

• Formanden 
 Vi skal ikke selv tage ukrudt op i bedene ved Toften, og græs skal være slået inden onsdag, 

Jens har talt med kommunen. 
• Køkkenet 

Ville gerne have lavet vandhanen, og bruser er utæt, Erik har allerede snakket med 
viceværten angående dette. 
Klagede over rengøring af lokaler, de blev ikke gjort ordentlige rene, Jens ville tage sig af 
dette. 
  

• Kassereren 
Toftens økonomi 1.6.16 
Kassebeholdning                   2.277,00 kr. 
Bankbeholdning                102.191,00 kr. 



Aktiver                              104.468,00 kr. 
 
Madsalg                                      38.197,00 kr. 
Betalt mad                                  29.531,00 kr. 
Ikke betalt mad                             2.099,00 kr.  
 
Salg i alt                                          31.630,00 kr. 
Overskud                                          6.567,00 kr.   
   
   
   
   
  

•      Øvrige meddelelser 
Vi har haft besøg af en fra Kolding kommune angående vores maskiner i kælderen, vi                     
manglede afskærmning ved maskiner, (Erik ville lave dette) og der skulle være en rapport 
fra arbejdstilsyn til stede i kælderen hele tiden, kommer igen til september. 
 
Anders 
Spurgte om Kolding kommune ville være med til en dag at lave rollator for folk, det ville 
de undersøge, men det var kun dem fra Kolding kommune der kunne blive lavet, hvis der 
var private skulle vi selv betale en til at lave dem, vi vil ikke have A og B hold så vi 
overvejer selv at betale, hvis det bliver til noget. Vi kunne tage det med sammen med 3 
andre huse.  
 
Angående fordøre om de kunne blive lavet, da folk falder over dørtrin når de kommer med 
rollator (vi har lige haft en) hun så på det og kunne godt se det var helt gal, hun 
fotograferede det og ville undersøge dette. 
Har lige fået besked de vil komme i dag den 08.06 og kikke på det fra lejerbo. 
Erik tog også med at dørene ved VC ikke kørte godt i skinner, det ville hun også tage med, 
så det kunne blive lavet. Lejerbo har i dag den 8.6 sagt det bliver lavet hurtigt mulig. 
 
Der vil blive lavet en Havevandring til Fredes have Kringsvænget 18 den 1.7.16 kl.13.00 
Med kaffe og kage 

 
 

5. Afholdte arrangementer. 
 
Forårsfest det gik rigtig godt, og god underholdning. 
 

6. Kommende arrangementer 
Udflugt til Olsens Paradis 16.06.16. Er planlagt.  
Midsommerfest 30.06.16(René kommer igen og spiller). Er planlagt 
 

7. Næste møde 
Er 09.08 kl.09.30 næste møde igen blev også aftalt til den 13.09.16 kl.09.30 

8. Evt. 
Ingen ting  


